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Protokół nr 21/2016  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 07 czerwca 2016  roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej.  

(nieobecny radny: Tomasz Pawlak). 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Z- ca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. - lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Przedstawienie wariantów rozwiązań niebezpiecznego skrzyżowania ul. Lisia 

Droga, mała obwodnica Borku Wlkp. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

5. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2015 dla gminy  

Borek Wlkp. 

6. Sprawozdanie z realizacji “Rocznego Programu Współpracy Gminy  

Borek Wlkp. z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami Określonymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego         

 i o wolontariacie na rok 2015”. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8.  Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Z ca Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Szczepaniak.  

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 
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Ad. 3. Przedstawienie wariantów rozwiązań niebezpiecznego skrzyżowania  

           ul. Lisia Droga, mała obwodnica Borku Wlkp. 

 

W tym punkcie Kierownik Referatu Rozwoju i Inwestycji – Joanna Krajewska 

przedstawiła  trzy warianty rozwiązania niebezpiecznego w/w skrzyżowania: 

 

1)  Sygnalizacja świetlna  koszt od 400 – 420 tyś zł. 

2) Zmian organizacji ruchu – ul. Droga Lisia jako droga główna – koszt min  

5 tyś. 

3) Zmiana geometrii skrzyżowania – zagospodarowanie zieleni – koszt min. 

170 zł/m2, łącznie od 45  do 51 tyś zł. 

4) Wykup części działki od p. Filipiaka – koszt ok 30 tyś zł. 

 

Wszyscy radni wypowiedzieli się za wykupem działki od p. Filipiaka 

(głosowanie za 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od 

głosowania) 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2015 rok. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała 

poinformował, że Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywną opinię o realizacji 

budżetu Gminy Borek Wlkp. za rok 2015 i wniósł o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Borku Wlkp.  

 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła: 

1) sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2015 

 

2) informację o stanie mienia Gminy Borek Wlkp. na dzień 31 grudnia 2015 

roku 

 

3) Sprawozdanie finansowe. 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła kolejno sprawozdanie finansowe, które 

składa się z następujących dokumentów: 

1) bilans jednostki budżetowej, 

2) bilans z wykonania budżetu, 

3) rachunek zysków i strat, 

4) zestawienie zmian w funduszu jednostki. 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 
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Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i 

Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 

członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

 

2) udzielenia Burmistrzowi Borku Wlkp. absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2015. 

 

W tym temacie nikt głosu nie zabrał. 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i 

Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 

członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

3) Zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy 

Borek Wlkp.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że w statutach niektórych sołectw nie były 

przyporządkowane wszystkie miejscowości należące do danego sołectwa, jak 
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również na wniosek mieszkańców wsi Cielmice, którzy chcą przynależeć do 

sołectwa Leonów ze względu na bliskość tego sołectwa i tak:  

 „Terenem działania sołectwa Dąbrówka są wsie: Dąbrówka i Ustronie”. 

 „ Terenem działania sołectwa Grodnica są wsie: Grodnica  i Osówiec”. 

 „Terenem działania sołectwa Jeżewo są wsie: Jeżewo, Liż, Stawiszyn  

i Frasunek”. 

 „Terenem działania sołectwa Karolew są wsie: Karolew, Trzecianów Osiedle  

i Dorotów”. 

 „Terenem działania sołectwa Leonów są wsie: Leonów i Cielmice”. 

 „Terenem działania sołectwa Wycisłowo są wsie: Wycisłowo i Wroniny”. 

 „2. Terenem działania sołectwa Zalesie są wsie: Zalesie, Wygoda i Zacisze”. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

4) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej  

w Zimnowodzie 

 

 Inspektor Kamila Tomaszewska poinformowała, że uchwała dotyczy sprzedaży 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, z powodu braku planów wykorzystania 

ww. nieruchomości na cele gminne.  

Nieruchomość stanowią działki o łącznej powierzchni 0,1877 ha. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał jaka jest wycena w/w działki. 

Burmistrz wyjaśnił, że działka została wyceniona na kwotę 42 tys. zł, jednak 

reala kwota to 16 lub 17 tys. zł. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 
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Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

5) sprzedaży nieruchomości zabudowanej położonej w Studziannie 

 

Inspektor Kamila Tomaszewska poinformowała, że uchwała dotyczy sprzedaży 

działki 97/7 położonej w Studziannie. Działka zostanie przeznaczona na 

poszerzenie nieruchomości sąsiedniej, której właściciel wystąpił do Burmistrza 

Borku Wlkp. z wnioskiem o wykup tego gruntu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 
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6) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Borku Wlkp. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt 

uchwały: 

 

wynagrodzenie miesięczne dla Burmistrza  w wysokości  10.930,00 zł,  

na które składa się: 

-  wynagrodzenie zasadnicze w wysokości                    5.900,00 zł  

- dodatek za wieloletnią pracę   20%                                        1.180,00 zł 

- dodatek funkcyjny w wysokości                                            1.900,00 zł 

- dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia  

    zasadniczego i dodatku funkcyjnego tj.                               1.950,00 zł      

  

Uwag nie głoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

 

7) zatwierdzenia zaktualizowanego Planu Odnowy Miejscowości  

Borek Wlkp. 

 

Inspektor Jolanta Majchrzak poinformowała, że Plan Odnowy Miejscowości jest 

dokumentem mogącym stanowić załącznik do wniosku w przypadku ubiegania 

się o środki strukturalne w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2014-2020, działania osi III, która zakłada między innymi wspieranie działań 

mających wpływać na poprawę jakości życia na obszarach wiejskich poprzez 

zaspokojenie potrzeb społecznych i kulturalnych mieszkańców. 

Realizacja powyższych działań ma na celu: 
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1. poprawę jakości życia na obszarach wiejskich poprzez zaspokojenie potrzeb 

społecznych i kulturalnych mieszkańców 

2. promowanie obszarów wiejskich, 

3. rozwój tożsamości społeczności wiejskiej, 

4. zachowanie dziedzictwa kulturowego i specyfiki obszarów wiejskich, 

5. wzrost atrakcyjności turystycznej i inwestycyjnej. 

 

Uwag nie głoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Ad.5. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2015 dla gminy  

Borek Wlkp. 
 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak zapoznawała 

radnych z opracowaniem. Ponadto poinformowała, że ocena zasobów pomocy 

społecznej na rok 2015 dla gminy Borek Wlkp. jest również dostępne na stronie 

internetowej. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji “Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Borek Wlkp. z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami 

Określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego         

 i o wolontariacie na rok 2015”. 
 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Kierownik Referatu Organizacyjnego, 

Promocji Gminy i Oświaty - Alicja łopatka. Dodała także, że sprawozdanie także 

jest dostępne na stronie internetowej Gminy Borek Wlkp.  
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Uwag nie zgłoszono.  

 

Ad.7. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Burmistrz poinformował, że Gmina będzie miała w użytkowaniu 

¾ parku w Karolewie. 

 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad.8. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Z-ca 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Szczepaniak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Z-ca Przewodniczącego Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Szczepaniak 

 


